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Protokoll
För styrelsemötet 2017-10-02

§1. Mötets öppnades.

§2.  Dagordning godkändes.

§3. Föregående mötesprokoll upplästes och godkändes.

§4. Ekonomisk rapport oförändrat.

§5. Fiberläget ; Zitius stormöte?
            Stewe o Krister och ev fler åker och lyssnar

§6. Skolans framtid, möte på skolan. Torsten Wetterqvist informerat
           Inte aktuellt att flytta några barn.Förskolan är mer än full.

§7. Vägverket, djupa spår vid södra bron, koner vid ”Lokomotivet”
Vägverket är inte inresserade att laga varit i kontakt flera 
gånger. Kontakta kommunen om genomfarten.

  §9.     Övriga frågor. Förslag på fest i smedjan fre 10/11 kl. 18,00 

  §10.   Nästa möte? Bestäms på fest i smedjan.
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